
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XVII/2016 

z XVII-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 15 marca 

2016 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 15:50. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu). 

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził- Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego     - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza                                     - Krzysztof Widźgowski 

- Skarbnik Miasta                                            -  Aneta Gołębiowska 

- Zastępca Skarbnika Miasta                           - Wioletta Chętnicka 

- Kierownik Referatu Inwestycji 

   i Mienia Komunalnego                                 - Damian Artuszewski 

- Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

- Dyrektor Oddziału BGŻ BNP  Paribs           -  Karol Sendecki 

- Radni Powiatu                                               - Marek Piątkowski, Paweł Dreszler  

- Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów  - Lech Bober 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego                    - Marzenna Klimek, Dariusz Sobaszkiewicz,             

                                                                           Marzena Krzemińska, Katarzyna Markowska 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVI-tej sesji Rady Miejskiej. 
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5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  

    2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i  

    Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania  

    Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miejskiej     

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2016-2020. 

10. Sprawozdanie z realizacji zadań  z zakresu wspierania rodziny za rok 2015 oraz  

      potrzeby związane z realizacją zadań w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

      na 2016 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie  

      Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem na okres powyżej 3 lat w trybie  

      bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe  

      Miasto Lubawskie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Nowego Miasta Lubawskiego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Nowego Miasta Lubawskiego. 

15. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

16. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XVII-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 radnych, a więc obrady 

są prawomocne. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank w asyście  Przewodniczącego Rady 

Miejskiej –Marcina Deji wręczył podziękowanie Dyrektorowi Oddziału Banku Gospodarki 

Żywnościowej BNP Paribas – Panu Karolowi Sendeckiemu  w związku  z organizacją 
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zimowego miasteczka ze sztucznym lodowiskiem na Rynku Nowego Miasta Lubawskiego w 

dniach 12-13 marca 2016 roku.  

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radną – Zofię 

Wilbrandt, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (13 „za” 

wybrała radną – Zofię Wilbrandt na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego  o uzupełnienie porządku obrad. Wniosek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt. 9  punktu:  Podjęcie uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2016-2020. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za”)  przyjęła powyższą zmianę w porządku obrad. 

Z kolei poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt. 10  punktu:   Sprawozdanie z realizacji 

zadań  z zakresu wspierania rodziny za rok 2015 oraz potrzeby związane z realizacją zadań w 

Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2016 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za”)  przyjęła powyższą zmianę w porządku obrad. 

Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XVII- tej sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad. pkt 4 

Protokół z XVI-tej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Krzysztof Hoppe  nie zgłosił uwag do protokołu. 

Protokół z XVI-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie (13 

„za”). 
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Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blank przedstawił informację z działalności 

międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza. 

Informacje zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radna – L. Karczyńska   

Zwiększenia częstotliwości wywozu odpadów komunalnych z pojemników usytuowanych na 

ulicach miasta, które są przepełnione oraz posprzątania wokół nich od czasu do czasu, przez 

ekipę wywożącą,  z uwagi na występujący bałagan. 

Radny – A. Kłosowski 

-Ilu mieszkańców miasta procentowo jest podłączonych do sieci kanalizacyjnej ? 

-Dlaczego od dłuższego czasu przy ul. Pięknej od  jednego z mieszkańców nie można 

wyegzekwować podłączenia do sieci kanalizacyjnej? 

- czy występują przypadki, że mieszkańcy wpuszczają do kanalizacji fekalia , a nie ponoszą 

opłat i jakie są w tym zakresie sankcje?   

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2016 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 
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Uchwała Nr XVII/104/2016 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2016 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVII/105/2016 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

lata 2016-2020. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za” ) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVII/106/2016 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Sprawozdanie z realizacji zadań  z zakresu wspierania rodziny za rok 2015 oraz potrzeby  

związane z realizacją zadań w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2016 rok były 

przedmiotem obrad komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w dniu 14 marca br.  

Nikt z radnych nie wniósł pytań do złożonego sprawozdania. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie, nie wnosząc uwag. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Rady Miejskiej – K. Zgliczyński 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za” ) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVII/107/2016 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w najem na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym lokalu 

użytkowego stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za” ) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVII/108/2016 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Nowego Miasta Lubawskiego. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za” ) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVII/109/2016 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Burmistrz – J. Blank w wystąpieniu podziękował dotychczasowemu Skarbnikowi Miasta – 

Anecie Gołębiowskiej za wniesiony wkład pracy na rzecz naszego miasta oraz wraz z 

Przewodniczącym Rady Miejskiej – M. Deją dokonał wręczenia okolicznościowego bukietu. 

Ad. pkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Nowego Miasta Lubawskiego. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za” ) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVII/110/2016 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 
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Burmistrz – J. Blank życzył nowo powołanemu  Skarbnikowi Miasta – Wiolecie Chętnickiej 

sukcesów w pracy na rzecz  miasta oraz wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej – M. Deją 

dokonał wręczenia okolicznościowego bukietu. 

Ad. pkt 15 

Odpowiedzi na zapytanie radnego udzielili: 

Prezes Zarządu PGK sp. z o.o. – M. Przybylski 

- w sprawie wywozu nieczystości, w tym tygodniu mamy rzeczywiście problemy z 

wywozem. Odpady segregowane wywozi spółka z Rudna ze względu na awarię samochodu i 

przeciągający się remont. Zawiedli nas trochę przesuwając kilka dni termin. Takie przypadki 

się zdarzają, bo samochód jest wyposażony w dźwig. Nawet jeśli awarii nie ma, to samochód 

jedzie na przegląd techniczny. Były takie sytuacje, że korzystaliśmy z usług jednej z firm 

prywatnych z Iławy, która zajmuje się wywozem odpadów komunalnych bądź zlecaliśmy 

wykonanie spółce komunalnej z Kurzętnika. Mamy dzisiaj solenną  obietnicę spółki z Rudna, 

że odpady będą jutro z rana wywożone. Natomiast co do sprzątania przed pojemnikami 

osoba, która to wykonuje, czy raz na tydzień czy raz na dwa tygodnie, to gdyby sprzątała w 

takich odstępach czasowych, to bałagan byłby niesamowity. Przy pojemnikach codziennie 

robimy porządek. Zapewniam, że codziennie przy ul. Jarzębowej i Kasztanowej jest sprzątane 

O godz. 6,oo wszystkie 23 gniazda są codziennie sprzątane, także w soboty i niedziele. 

Burmistrz – J. Blank 

- do kanalizacji, która została wybudowana już 3-4 lata temu w zasadzie prawie 100% 

mieszkańców jest podłączonych. Są losowe, pojedyncze przypadki, że albo dom  został 

opuszczony albo zamieszkuje jedna osoba rencista czy emeryt, która zwróciła się z prośbą o 

prolongatę terminu bądź poszukuje wsparcia, aby to zrealizować, ale to są sporadyczne 

przypadki. Natomiast co do jednej posesji przy ul. Pięknej mieszkaniec zgłosił, że posiada 

przydomową oczyszczalnię ścieków. Mając wiedzę i doświadczenie, że przydomowe 

oczyszczalnie ścieków nie zawsze spełniają wymogi sanitarne i przepisy w zakresie ochrony 

środowiska prowadzimy postępowania wyjaśniające, sprawdzające odnośnie  działania tych 

oczyszczalni. W tej chwili takie postępowanie jest prowadzone  przy ul. Sadowej i 

Narutowicza, a w dalszej kolejności będzie prowadzone przy ul. Pięknej. Natomiast odnośnie 

ścieków, które są wprowadzane do miejskiej sieci kanalizacyjnej , a mieszkańcy nie zgłaszają 

kiedy się podłączają, to posiadając urządzenia do zadymiania, takie przypadki bardzo szybko 
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są wykrywane przy współpracy mieszkańców, ale również służb PGKiM sp. z o.o., które 

wiedząc, gdzie są liczniki na wodę, a nie ma zgłoszenia kanalizacji, sprawdzają te posesje. 

Jeśli ktoś taki się trafi, to ponosi konsekwencje od czasu możliwości  podłączenia, często z 

nawiązką. W ul. Kopernika pozostało kilka posesji, bodajże 7. Wodociąg tam będzie 

realizowany w tym roku poprzez połączenie spinką z Kurzętnikiem. Gospodarstwa 

wyposażymy w przydomowe oczyszczalnie.  

Ad. pkt 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –M. Deja 

zamknął obrady XVII-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz obrad:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                                                                                                                                                          

 Zofia Wilbrandt                                                                                      Marcin Deja 

                      

                                                                                                                                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


